



POLYETHYLEN

IPL: Klebendes Polyethylen

IPLA: Polyethylen kaschiert mit glatten oder geprägtem Aluminium, 50µ, klebend..

BESCHREIBUNG:

Polyethylen Schaumstoff mit geschlossenen Zellen, laufend oder in Rollen. Mit ausgezeichneten mechanischen Merkmalen für thermische und akustische Isolierung.

POLYETHYLENE

IPL: Polyethylene with adhesive.

IPLA: Polyethylene backed with smooth or embossed 50µ aluminium, with adhesive.

Specification heading:

Closed-cell sponge polyethylene, continuous or in rolls. Excellent mechanical properties of heat and noise insulation.

PREISE - PRICES

■ LAGERND

MODELL - MODEL	DICKE - THICKNESS	FORMAT m ² (a) - FORMAT m ² (a)	
	mm		€
IPL	3	75	
IPL	6	75	
IPL	8	75	
IPL	10	60	
IPL	12	45	
IPL	14	45	
IPLA	6	75	
IPLA	8	75	
IPLA	10	60	
IPLA	12	45	
IPLA	14	45	

(a) = Rollen H 1,5 m (die m² sind Richtwerte und können sich von Mal zu Mal ändern)

(a) = rolls h 1.5 m (the m² are indicative and may vary)

IPL

EUROKLASSE:

- Euro Klasse BL-s1d0 nach Standard EN 13501-1:2009, Dicken von 3 bis 14 mm. **Anwendung auf geraden Objekten oder Objekte mit bis zu 300 mm.**
- Euro Klasse BL-s2d0 nach Standard EN 13501-1:2009, Dicken von 3 bis 14 mm. **Anwendung auf geraden Objekten oder Objekte mit mehr als 300 mm.**

IPLA

EUROKLASSE CE:

- Mehrlagiges Polyethylen, das außen mit einer 40 Mikrometer glatten Aluminiumfolie ausgeführt ist. Dicken von 3 bis 24 mm. Mit Kennzeichnung CE (CPD).
- Euroklasse BL-s1d0 nach (PEF) EN 14313:2009 hauptsächlich gerade Installationen (Durchmesser bis 300 mm).
- Euroklasse C-s2d0 nach (PEF) EN 14313:2009.

IPL

EUROCLASS:

- Euroclass BL-s1d0 according to European standard EN 13501-1:2009 range in thickness from 3 to 14 mm. **Installation on linear objects or diameters <300 mm** (diameters less than or equal to 300 mm).
- Euroclass BL-s2d0 according to European standard EN 13501-1:2009 range in thickness from 3 to 14 mm. **Flat installation or diameters >300 mm**

IPLA

EUROCLASS CE:

- Multilayer polyethylene finished externally with a smooth aluminium foil 40 micron. Range in thickness from 3 to 24 mm CE Marked (CPD).
- Euroclass BL-s1d0 according to the European standard (PEF) EN 14313:2009 for installing a predominantly linear (diameters less than or equal to 300 mm).
- Euroclass C-s2d0 according to the European standard (PEF) EN 14313:2009.